
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ SPRÁVNÍ A DOZORČÍ RADY OBECNĚ 

PROSPĚŠNÉ SPOLEČNOSTI  RODIČŮ A PŘÍZNIVCŮ 

GYMNÁZIA ŠTERNBERK (dále jen OPS) 

 

 

Datum:     13.2.2020, 15:00  – 16:30 hod 

 

Přítomni:   Czabe Leo,  Oldřiška Dudková, Ing. Zdenka Jurečková, Mgr. Tamara Kaňáková, 

Knopf  Josef, Mgr.  Maňáková Lea, , Vítězslava Nováková, Mgr. Zuzana Vyjídáková 

  

Omluveni: Mgr. Alena Niklová,  Mgr. Dana  Bryndová 

Neomluven:   

Hosté:   Mgr. Jaroslav Zavadil 

 

Program: 

1. Úvod  

2. Informace ředitelky gymnázia o připravovaných akcích 

3. Příspěvek p. Czabeho k návrhu rozpočtu OPS 

4. Příspěvek p. Maňákové k návrhu rozpočtu OPS 

5. Příspěvek p. Novákové o přípravě návrhu rozpočtu OPS na následující rok - schválení 

návrhu rozpočtu na příští rok 

6. Informace p. Zavadila o výsledcích soutěže o nejlepší návrh pamětních medailí, kterými se 

oceňují (mimo peněžní dar) vítězové ocenění v různých kategoriích na konci školního roku 
7. Příspěvek p. Knopfa  

8. Závěr 

 

 

Ad.1 Ředitelka OPS  přivítala přítomné.  

 

Ad.2 Ředitelka školy informovala o maturitních plesech, které úspěšně proběhly v prosinci a 

lednu. Vyzdvihla práci p. Czabeho v souvislosti se sháněním darů do tomboly. Následující 

plesy jsou naplánovány opět v prosinci (2020) a lednu (2021). Další informace se týkaly 

postupujících prací na rekonstrukcích učeben, kabinetů. Do budoucna  jsou plánovány další 

investice např. rekonstrukce sociálních zařízení a vybudování tzv. rakouské knihovny. Na 

závěr ředitelky školy seznámila členy OPS s personálními změnami. 

 

Ad.3 V souvislosti s maturitními plesy vystoupil p. Czabe s následujícími návrhy: 

- Zakoupení červeného koberce z fondu OPS (maturitní třídy si jej dosud půjčují) 

- Zvýšení nájmu za bar na cca 10000,- Kč 

- Zvýšení počtu losů na 3500 z dosavadních 2800 

Všechny návrhy byly prodiskutovány a odhlasovány 

 

 

Ad.4 p. Maňáková vystoupila s návrhem zakoupení doplňku „multimaterial“ k 3D tiskárně Prusa 

v hodnotě cca 7500,- Kč. Tento návrh byl diskutován a odsouhlasen. 

 

 



Ad.5 P. Nováková podrobně seznámila členy OPS s návrhem rozpočtu, do kterého budou ještě 

zapracovány výše uvedené schválené výdaje.  Po krátké diskuzi byl tento návrh členy 

schválen. 

 

 

Ad.6 Pan Zavadil informoval o průběhu soutěže o nejlepší návrhy medailí pro oceněné studenty 

na konci školního roku a pozval členy OPS do jedné z učeben, kde byly návrhy vystaveny 

(viz. příloha). V každé kategorii (volné návrhy a počítačový návrh) hodnotící komise 

složená z členů OPS vybrala vždy pět finalistů - nejlepšího z každé kategorie vyberou 

studenti gymnázia do konce února pomocí webové aplikace: 
https://forms.office.com/Pages/ResponsePage.aspx?id=KXXajGDWJEGEzg95ng2cEVqKynLve2NOpMaz1Uyz

kH1URE1UUDdZTVVVVEJINlJCQUxXVjFNOFFXWC4u 

Následně proběhne  tisk vítězných návrhů na 3D tiskárně.  

 

 

Ad.7 p. Knopf vystoupil s příspěvkem  - návrh na spolupráci Handkeho o.s. a OPS gymnázia 

Šternberk (výstava či jiná forma) v souvislosti s výročím školy a životním výročím p. 

Milana Hornišera.  

 

 

 

 

Šternberk  dne 18.2.2020 

 

 

Zapsala:  Lea Maňáková 

 

 

Přílohy: 

Prezenční listina 

foto 
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